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Z A P I S N I K 

 

 sa 1. sjednice Komisije za pitanja boraca antifašističkog i domovinskog rata Gradskog 

vijeća Grada Opatije održane 1. veljače 2022. godine u gradskoj vijećnici, s početkom u 10,00 

sati. 

 Prisutni članovi: Suzana Ivaničić, Lazar Radmanović, Duško Vrzić, Bruno Starčić i 

Frano Primorac. 

 Ostali prisutni: Ana Brumnjak Iličić. 

  

 

D N E V N I     R E D: 

 

 1. Raspored sredstava Udrugama za 2022. godinu 

 

 AD 1.- Materijal je bio dostavljen uz poziv, a uvodna objašnjenja podnijela je 

predsjednica komisije. 

 U raspravi su sudjelovali svi prisutni, a u bitnome su postavljena sljedeća pitanja: 

 Primorac zanima ga zbog čega u materijalima za današnju sjednicu nije uvršten i 

program/zahtjev Hrvatskog časničkog zbora koji je uredno predan Gradu Opatija.  

 Starčić objašnjava da je moguće, ukoliko je zahtjev predan na natječaj za udruge u 

smislu njihovih programa, da se onda to razmatralo kroz neki drugi fond. Na primjer iz 

sredstava Gradskog vijeća odnosno pokroviteljstava i sponzorstva. Jer su oni kao UAB četiri 

programa prijavili kao što pretpostavlja da je učinila i Udruga dragovoljaca. S obzirom da 

članovi Komisije nisu dobili ostale zahtjeve nego ova tri onda jedino o njima mogu i 

raspravljati.  

 Primorac napominje da mu sad ništa nije jasno. Zato ponovo pita da li je to namjerno 

ili slučajno zaboravljeno i preskočeno. Vaše objašnjenje ne prihvaćam. Jer mi smo redovno 

predali program na objavljeni natječaj. Zato molim da se to provjeri i utvrdi o čemu se radi.  

 Ivaničić izjavljuje da se to naravno može provjeriti na zahtjev člana. Ali svi materijali 

koji se odnose na rad ove Komisije i raspored sredstava za tekuću godinu su i dostavljeni uz 

poziv na današnju sjednicu. Svi članovi su dobili identične materijale. Sve udruge su 

temeljem poziva predali programe za cjelogodišnji rad udruge.  

 Starčić dodaje da se iz dostavljenog izvoda iz proračuna vidi da je UDVDR dobila 

sredstva iz proračuna mimo ove Komisije. Da li je i za Hrvatski časnički zbor predviđeno 

negdje ne znam. Ali materijale koji dolaze na sjednicu Komisije ne priprema ih ova komisija 

nego ih dostavljaju gradske stručne službe. Tako da mi ne znamo što se desilo sa zahtjevom 

Hrvatskog časničkog zbora.  

 Primorac ponovo prigovara da zahtjev Hrvatskog časničkog zbora nije priložen uz 

materijale za današnju sjednicu. Provjerite o čemu se radi. Dok se to ne utvrdi predlažem 

sljedeće: Da se od Udruge roditelja poginulih branitelja uzme 2.000 kuna i od UDVDR 

5.000,00 kuna kao i 5.000,00 kuna od UAB-a. Tako da bi i Hrvatski časnički zbor dobio 

sredstva za rad. Jer mi smo tek prošle godine dobili prostor, prostor smo sami uredili i nismo 

tražili od nikoga nikakvu pomoć, a sad smo opet ostali bez sredstava da bi mogli normalno 

funkcionirati.  

 Starčić ponovo ističe da je moguće da će se zahtjev Hrvatskog časničkog zbora 

razmatrati u proračunu kroz neke druge stavke. Za te zahtjeve sredstva ne raspoređuje ova 

Komisija nego Gradsko vijeće. I sad je pitanje da se za vrijeme sjednice provjeri gdje je taj 

zahtjev i da li će se i kako će se on financirati. Komisija ne može raspravljati i odlučivati van 

ovog što su dobili.  

 

 Nakon kraće rasprave na sjednicu je pozvana viša stručna suradnica Ana Brumnjak 

Iličić koja je objasnila sljedeće: Danas je na mrežnim stranicama Grada Opatija objavljena 

odluka gradonačelnika o rasporedu sredstava proračuna Grada Opatije za financiranje javnih 

potreba u 2022. godini. Komisija danas raspravlja o sredstvima za raspored sredstava 

udrugama za 2022. godinu, a pitanje je bilo zašto zahtjev Hrvatskog časničkog zbora nije na 
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sjednici Komisije. Tako je bilo i lani, znači nekako smo dobili uputu zato što nema dovoljno 

sredstva na poziciji ove Komisije da to ide sa pozicije pokroviteljstva i sponzorstva. 

Eventualno se može razmišljati da se onda ova stavka koliko ide za Hrvatski časnički zbor 

ubuduće pribroji odnosno povećavaju sredstva s kojima raspolaže i odlučuje Komisije. I onda 

se može na taj način zbrojiti jedno i drugo. Ove godine je Hrvatskom časničkom zboru 

odobreno 20.000,00 kuna. I ta odluka gradonačelnika je danas obavljena na mrežnoj stranici 

Grada Opatije.  

 Primorac najavljuje da će u tom slučaju napustiti sjednicu. Ja vam se zahvaljujem i 

nemam potrebe više sudjelovati u radu Komisije. Mi smo jedina strukovna udruga. I za nas 

nema ništa. (IVANIČIĆ: Ali dobiti ćete sredstva. Sad vam je objašnjeno od stručnih službi da 

su vam odobrena sredstva.) Nisam ja prosjak da molim  nekoga. (STARČIĆ: Koja je razlika 

da li su vam sredstva dodijeljena putem ove Komisije ili s druge pozicije proračuna.? I jedno 

i drugo je iz Proračuna Grada.) Ja osobno ništa ne tražim. Ali izgleda vama jednostavno 

Domovinski rat ništa ne znači.   

 

 Iako su predsjednica Komisije i član Starčić pokušali objasniti da je maloprije 

prezentirana informacija da su Hrvatskom časničkom zboru odobrena sredstva, konstatira se 

da je član Primorac nezadovoljan danim objašnjenjima napustio sjednicu i da više ne 

sudjeluje u radu današnje sjednice.  

   

 Starčić izražava veliko nezadovoljstvo ponašanjem člana Primorca. I pored 

objašnjenja koje smo mu dali nije zadovoljan i pored toga što smo zvali stručnu službu da 

objasni, iako to nije naš zadatak kao Komisije, nije zadovoljan i ovako demonstrativno 

napušta sjednicu. To samo ukazuje kakvi su za suradnju. Ako jednog dana Grad odluči da 

objedini ta sredstva i da ih poveća onda će se to na drugi način rješavati. Sad je ovako kako je. 

Mi smo na Komisiji dobili tri zahtjeva i o tim zahtjevima možemo raspravljati i raspoređivati 

sredstva udrugama. A oni neka se pobrinu da to bude drugačije.  

 Ivaničić također izjavljuje da joj je jako žao da je došlo do ovakve situacije. Jer mi 

smo ovdje svi kao članovi izabrani od strane Gradskog vijeća i dobronamjerno želimo raditi i 

rješavati sve što je u  nadležnosti ove komisije. S obzirom da sam bila članica ove komisije i u 

ranijim sazivima mogu potvrditi da nikad nismo imali nikakvih problema. Sve smo uspijevali 

dogovoriti. Cijenimo i narodnooslobodilačku borbu i domovinski rat i sve ljude koji su dali 

živote za današnju Hrvatsku. I ne može nam se nikako imputirati da mi smo to možda 

namjerno ili slučajno napravili. To nije bilo lijepo od strane člana Komisije. 

 

 Nakon kraće rasprave jednoglasno (4 ZA) donesen je sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K   

 

1. Utvrđuje se raspored sredstava udrugama za 2022. godinu za planirane aktivnosti: 

- UDVDR Grada Opatije      - 70.000,00 kn 

 - UAB Grada Opatije      - 70.000,00 kn 

            - Udruga roditelja poginulih branitelja iz domovinskog rata  

              s područja Grada Opatije     - 12.000,00 kn 

 2. Udruga roditelja poginulih branitelja iz domovinskog rata s područja Grada Opatije 

financirat će se preko računa Udruge dragovoljaca i veterana domovinskog rata Republike 

Hrvatske Ogranak Grada Opatije (UDVDR Grada Opatije), te će im se odobrena sredstva u 

iznosu od 12.000,00 kuna za tekuću godinu doznačiti na račun UDVDR Grada Opatije.  

3. Sve doznake sredstava Udruge će ugovorom regulirati sa nadležnim upravnim 

tijelom Grada Opatija. 

 

Završeno u 10,25 sati. 

 

Zapisničar:      PREDSJEDNICA KOMISIJE 

Predrag Hajtić                Suzana Ivaničić 


